

中华人民共和国 最高人民法院公报

最高人民法院办公厅主办

2025 年第 11 期 (总第 351 期)

总编辑: 邓修明 副总编辑: 林文学 海伟

法律选登

中华人民共和国民营经济促进法……………(3)

司法解释

最高人民法院 最高人民检察院

关于办理掩饰、隐瞒犯罪所得、犯罪所得收益刑事案件适用法律若干问题的解释…(15)

司法文件

最高人民法院

印发《关于贯彻落实〈中华人民共和国民营经济促进法〉的指导意见》的通知…………(18)

裁判文书选登

杭州某科技有限公司与国家知识产权局等商标权无效宣告请求行政纠纷案…………(25)

李某等与邵某等确认合同无效纠纷案……………(35)

版权所有

**GAZETTE OF THE SUPREME PEOPLE'S COURT OF
THE PEOPLE'S REPUBLIC OF CHINA**
(2025)11GOTSPCPRC[T351]

Selected Law

Private Economy Promotion Law of the People's Republic of China.....(3)

Judicial Interpretation

Supreme People's Court Supreme People's Procuratorate

Interpretation on Some Issues Concerning the Application of Law in the Trial of

Criminal Cases of Concealing or Disguising Criminal Proceeds and the Benefits Derived Therefrom... (15)

Judicial Document

Supreme People's Court

Notice on Issuing the Guiding Opinions on Implementing the Law of the People's Republic of

China on Promoting the Private Economy.....(18)

Selected Judgements

Administrative Dispute Case Concerning the Request for Invalidation of Trademark Rights:

Hangzhou* Technology Co., Ltd. v. the State Intellectual Property Office and the Others.....(25)

Case of Dispute over Confirmation of Contract Invalidity:

Li * and the Others v. Shao * and the Others.....(35)